

---

**Peer-Reviewed Research Articles**


---

- 2018 01 Wieland, L. M., Grunschel, C., Limberger, M. F., Schlotz, W., Ferrari, J. R., & Ebner-Priemer, U. W. (2018). The ecological momentary assessment of procrastination in daily life: Psychometric properties of a five-item short scale. *North American Journal of Psychology*, 20 (2), 315-339.
- 

**Talks and Poster Presentations**


---

- 2017 06 Wieland, L. M., Dominok, E., Limberger, M. F., & Ebner-Priemer, U. W. (2017, Oktober). *Evaluation und evidenzbasierte Progression technikgestützter Interventionsmethoden zur Reduktion von Prokrastinationsverhalten im Studienalltag*. Vortrag bei der Tagung des House of Competence zur Professionalisierung von Schlüsselqualifikationsangeboten (SQ) am KIT, Karlsruhe, Germany.
- 05 Wieland, L. M., Limberger, M. F., & Ebner-Priemer, U. W. (2017, September). *Die Vorhersage akuten Aufschiebeverhaltens im Alltag von Studierenden: Was sind die Antreiber der Aufschieber?* Vortrag bei der gemeinsamen Tagung der DGPs Fachgruppen Entwicklungspsychologie und Pädagogische Psychologie (PAEPSY 2017). Münster, Germany.
- 04 Wieland, L. M., Grunschel, G., Limberger, M. L., Ebner-Priemer, U. W. (2017, July). *It is about time: Predicting postponements in real-life by dynamic intra-individual change-processes*. Talk at the 10th Biennial Procrastination Research Conference. Chicago, IL, U.S.A.
- 03 Wieland, L. M., Limberger, M. F., & Ebner-Priemer, U. W. (2017, June). *Unravel the roots of procrastination: Predicting the postponement of goal-directed actions in students' everyday life*. Poster presented at the 5th Conference of the Society for Ambulatory Assessment (SAA). Luxembourg.
- 2016 02 Wieland, L.M., Limberger, M.F., Dominok, E. & Ebner-Priemer, U.W. (2016, September). *Wann versagt die Selbstkontrolle? Bedingungen und Folgen von Prokrastination im Studienalltag*. Talk at the 50th Conference of the German Society for Psychology (DGPs), Leipzig, Germany.
- 2015 01 Dominok, E., Wieland, L.M., Limberger, M., Holstein, S. & Ebner-Priemer, U.W. (2015, July). *From "Pro" to "Anti"crastination – Ambulatory Assessment Intervention (AAI) to reduce procrastination in daily life*. Poster presented at the 9th Biennial Procrastination Research Conference. Bielefeld, Germany.